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Vragen:

1. Er wordt voorgesteld om de kleppen van de groencontainers te 
vervangen. Tegelijkertijd stelt u dat het ophalen van afval in het 
centrum van de stad, waar veel van deze containers staan,  in de 
toekomst anders moet gaan. In hoeverre zijn de containers waar u nu 
van voorstelt om de kleppen te vervangen, ook op de lange termijn 
onderdeel van het Afvalinzamelingssysteem in het centrum?

Antwoorden:
1. Dit zal afhangen van de keuzes die in het kader van de emissie loze 
binnenstad gemaakt worden. De meeste GFT containers in de binnenstad 
kunnen in beginsel met kleine elektrische voertuigen worden geleegd. Mocht 
dit niet zo zijn, dan zijn de containers mogelijk nog op andere locaties in te 
zetten.  


